
Referat bestyrelsesmøde ØVIF 14-11-2023 
 
Deltagere: Lasse Munk, Fodbold – Cira Madsen, Motion – Lykke Regel, Holdtræning – Lars Linding, 
Badminton – Ole Schilling (substitut), Krolf - Marianne M. Nielsen, Kasserer – Tom Meyer Andreasen, 
Formand 
Afbud: Willy Scholtz, Krolf   
 

1. Siden sidst 
Fælles 
Forslag fra Thorvald Andersen (Fællesrådet) om at bruge midler fra Æ Quernstensløb på petanquebaner, 
ved området ved infotavlen. Og har indhentet tilbud på projektet ved Nørgaard Anlæg. Nørgaard Anlæg 
har tilbudt at give hele anlægget som gave til Øster Vedsted pga. god ro og orden omkring 
fjernvarmetilslutningen. Fællesrådet og Idrætsforeningen foreslår, at resten af byen (div. 
grundejerforeninger) høres i, hvad dette tilbud ellers kunne bruges på. Idrætsforeningen foreslår, at 
petanquebanerne også kan ligge i forbindelse med boldbanerne, hvis det bliver presset ved infotavlen. 

  
8-mandsbaner er blevet flyttet på tværs af plænen, og det gør desværre, at der flyver bolde over til 
beboerne på Nør-Eng. Noget af hegnet bliver forhøjet i foråret 2024 for at undgå dette. 

 
Lasse har kontaktet Henning Kruse ift. nedrykning af det gamle frysehus v/Øster Vedsted Vej 
(kridtskur/opbevaring de senere år). Henning Kruse vil gerne undersøge sagen, da der er gammel lokal 
historie bag huset. 

 
Holdtræning 
7878Fysio/Flow, Spilop-gymnastik og Forældre/Barn-gymnastik er godt i gang.  
Fysio/Flow bliver nedlagt efter jul, da Mette ikke kan have holdet længere. 
Yoga starter til januar, med Ingelise Folmer som instruktør. Starter meget snart på uddannelse. 
Der arbejdes på at lave gymnastikopvisning til april-maj. Mette og Lykke skal forhøre sig ved Frifelt (Keld 
Stenger), om vi kan deltage ved deres opvisning, da det er for dyrt at booke egen hal for to små hold. 

 
Motion 
Cross-sæsonen er startet. God opbakning. 
Start på Night Trail. Dette giver lidt mandefald til onsdagstræningen.  
Juleløb d. 10/12. Der skal bruges 12 hjælpere, gerne fra Krolf, da udvalget får et årligt beløb for at 
hjælpe. 
Cira og Dorthe arrangerer nytårstaffel (aka julefrokost), og der er snak om optræning og deltagelse i 
Berlin Halvmarathon til foråret. 

 
Badminton 
Alle tilmeldte spiller, og alle har betalt. Der er booket baner til foråret 2024 i Ribelunds Fetsal. 

 
Fodbold 
Seniorer spiller stadig udendørs på denne årstid. Ingen ledige tider til indendørs ved de 4-5 nærmeste 
haller. Spilletider fordeles af Esbjerg Kommunes pulje til indendørsaktiviteter, og skal søges i februar, når 
det skal bruges i oktober.   
Mistede et ungdomshold i efteråret, da de ikke var nok til at stille hold. 
11-mands fodbold har været en succes, og der er kommet ny træner til. 
 



Krolf 
Halvtaget er blevet lavet. og der mangler kun at blive malet. Det gøres i foråret.  
Klubhuset bruges til kort og brætspil tirsdage 14-17:00. 
 
2. Budgetgennemgang for alle udvalg 
Se budgetbilag for udvalgene. Budgettet godkendt af en enig bestyrelse. 
 
3. Tilbygning på forsamlingshus 

Lykke og Tom har været til møde med Annemette og Malene fra Forsamlingshusets bestyrelse. Her 
deltog Bart van der Wielen, Martin Bjerrum og Mikael Thyssen også (lokale håndværkere). 
Der er lagt op til, at Idrætsforeningen vil betale halvdelen af projektet. Der skal dog søges div. fonde 
til projektet, da ØVIF og forsamlingshuset til sammen vil bruge kr. 300-400.000 på det. 
 

4. Evt. 
Ift. Opkridtning skal der tales om, hvornår teltet bliver sat op ved byfesten. Der skal være en klar 
aftale. 
Beklædningen på bygningen er rådden forneden. Tom kontakter Peter Rohde v/Esbjerg Kommune. 

 
 
Referent Lykke Regel 
 
 


